
 

 

 

Artikel 45 vragen 

Door: Waldemar Wessels & Marco van Driel 

Datum: 19 juni 2024 

Onderwerp: Geen EK-voetbal op grote schermen door (onnodige) hoge kosten 

Recentelijk bracht de Stentor naar buiten dat er tijdens het EK geen voetbal gekeken worden op 
het Oranjeplein of in de Voorstraat1. De D66-fractie ziet graag dat het gezamenlijk naar een EK-
voetbal wedstrijd kunnen kijken op een groot scherm in de binnenstad behouden blijft. Het is in 
de eerste instantie gewoon heel leuk, maar draagt ook bij aan de economie en is goed voor de 
leefbaarheid van Zwolle. 

De reden hiervoor is de hoge licentietarieven voor het uitzenden van de wedstrijden die al gauw 
in de duizenden euro’s lopen. Stichting Videma, die de uitzendrechten beheerd, beweerd dat 
het gaat om een extra televisiebelasting voor het uitzenden van EK-wedstrijden. Echter blijkt dat 
de EUFA vrijstellingen heeft voor openbare vertoningen als er geen sprake is van toegangsprijzen 
of sponsoring van het "evenement" in de buitenruimte. In de rest van Europa is dit ook de 
praktijk; geen licentiekosten voor een openbare vertoning. Vertoning in een café valt onder de 
reguliere licentie waar al voor betaald wordt.  

Omdat het mogelijk maken van gezamenlijk kijken naar grote sportwedstrijden bijdraagt aan de 
stad, ziet de D66-fractie een rol weggelegd voor het college om ondernemers te informeren en 
ondersteunen om dit alsnog mogelijk te maken.  Het liefst nog tijdens dit EK.  

Daarom heeft de D66-fractie de volgende vragen:  

1. Deelt het college de mening dat gezamenlijk voetbal kijken bijdraagt aan een levendige en 
aantrekkelijke stad voor de Zwollenaren?  

2. Is het college bekend met de problemen omtrent hoge licentiekosten voor ondernemers als 
zij grote sportwedstrijden uit willen zenden?  

3. Is het college bekend met de mogelijkheden voor ondernemers om gratis een licentie te 
krijgen voor het uitzenden van EK-voetbalwedstrijden? Zo ja, is het ook voor Zwolse 
ondernemers mogelijk hier gebruik van te maken?  

4. Bent u bereid om in gesprek te gaan met relevante partijen en - daar waar nodig - met 
tijdelijke vergunningen of ontheffingen alsnog mogelijk te maken dat er gezamenlijk 
voetbal wordt gekeken? 

 
1 https://www.destentor.nl/zwolle/geen-oranjeplein-in-zwolle-tijdens-ek-voetbal-we-stoppen-ermee-dit-
feest-is-verpest~a9cec5c7/?referrer=https%3A%2F%2Fduckduckgo.com%2F?cb=83fd6570-6bb9-43a1-
9cc9-271c85dc6182&auth_rd=1 


